
Rada Miasta Jarosławia 
37-500 Jarosław, Rynek l 

Nagranie dźwiękowe z obrad 

LXX sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 27 listopada 2023 r. 
— stanowi załącznik nr 1 do protokołu - 

OA.0002.12.2023 
Protokół nr LXX/2023 

z LXX sesji Rady Miasta Jarosławia 
Jarosław, dnia 27 listopada 2023 roku 

sala narad UM - Rynek 1, Ratusz 

Ad I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady LXX sesji Rady Miasta Jarosławia VIII kadencji (2018—2023) otworzył o godz. 9.11 

przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka. Po powitaniu oświadczył, iż sesja 
została zwołana w oparciu o art. 20 ust. I ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym oraz $53 ust. 2 Statutu Gminy Miejskiej Jarosław. Zgodnie z listą obecności 
w posiedzeniu uczestniczy 16 radnych, co stanowi kworum, pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji (lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu). 
Nieobecni radni: Wanda Czerwiec (usprawiedliwiona), Wiesław Strzępek (usprawiedliwiony), 

Antoni Lotycz (usprawiedliwiony). 
Na sesję z opóźnieniem przybyły: radna Anetta Makarska i wiceprzewodnicząca rady Bożena 

Łanowy. 

W obradach uczestniczyli również: 
Burmistrz Miasta Jarosławia — Waldemar Paluch, 
zastępca burmistrza ds. infrastruktury gospodarczej — Wiesław Pirożek, 

zastępca burmistrza ds. infrastruktury społecznej— Dariusz Tracz, 
sekretarz miasta — Magdalena Kapusta, 

skarbnik miasta — Anna Gołąb, 
radca prawny — Mariusz Prychocin, 
dyrektorzy jednostek podległych: Barbara Kwaśniak (zastępca dyrektora MOPS), 
Elżbieta Śliwińska-Dąbrowska (dyrektor JOKiS), Elżbieta Tkacz (dyrektor MBP), 

Ewa Marszał (główna księgowa MOSiR), 
8. prezesi spółek: PWiK — Andrzej Wysocki, PGKiM-Franciszek Gołąb, 
9. dyrektorzy wydziałów Urzędu Miasta Jarosławia — BBM (Małgorzata Młynarska), 

WIT (Magdalena Zarębska-Lorenowicz), GKN (Grażyna Strzelec), SO (Lesław 

Strohbach), WOS (Renata Chlebowska), SM (Witold Ilić), BSFiOI (w zastępstwie 
inspektor Zbigniew Hanas), 

10. przedstawiciele Związku Dużych Rodzin „Trzy Plus” Koło w Jarosławiu, 
11. przedstawiciele rodziców dzieci z niepełnosprawnościami. 

(lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 
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Ad II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że porządek obrad 
wraz z projektami uchwał został radnym przesłany elektronicznie w poniedziałek tj. 20 listopada 
2023 r., czyli na 7 dni przed sesją. Do porządku obrad wpisano 14 projektów uchwał. W tym 

samym dniu, radni otrzymali sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Jarosławia za okres 
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14 października — 17 listopada 2023 r. ze szczególnym uwzględnieniem realizacji uchwał Rady 
Miasta Jarosławia. Dnia 21 listopada 2023 roku radni otrzymali wymieniony projekt uchwały na 

druku nr 3 w sprawie zmiany określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków 
o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. Wersja ta była opiniowana przez 
Komisję Infrastruktury Społecznej Rady Miasta Jarosławia w dniu 23 listopada 2023 roku, ale 

po konsultacjach skarbnika miasta z organem nadzoru, stwierdzono, że Rada Miasta Jarosławia 
winna procedować pierwotny projekt zawarty na druku nr 3. W dniu 24 listopada 2023 roku radni 
otrzymali wymieniony projekt uchwały na druku nr 6. 

W punkcie tym radny Mariusz Walter zgłosił wniosek, aby Rada Miasta Jarosławia na 
dzisiejszej sesji uczciła minutą ciszy zmarłą dyrektor Szkoły Podstawowej nr 9 w Jarosławiu — 

panią Halinę Kic. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, że wniosek radnego Mariusza Waltera 
nie będzie głosowany. Uczczenie minutą ciszy pamięci zmarłej dyrektor szkoły nastąpi po 
ustaleniu porządku obrad. 

Radny Marcin Nazarewicz złożył wniosek formalny, aby do porządku obrad wprowadzić pkt 
IV "Wystąpienie rodziców dzieci niepełnosprawnych w sprawie opieki wytchnieniowej" po 
punkcie dotyczącym przyjęcia protokołu z LXIX sesji Rady Miasta Jarosławia. W przypadku 

wprowadzenia dodatkowego punktu, kolejne punkty porządku obrad ulegną zmianom. 

Wobec powyższego przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poddał pod 
głosowanie wniosek radnego Marcina Nazarewicza. 

e wniosek radnego Marcina Nazarewicza, aby do porządku obrad wprowadzić pkt 
IV "Wystąpienie rodziców dzieci niepełnosprawnych w sprawie opieki 

wytchnieniowej" po przyjęciu protokołu 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 16 radnych przy głosach: 
„za”-8, 

„przeciw ” — 1, 
„wstrzymał się” — 7, 

odrzuciła ww. wniosek, aby do porządku obrad wprowadzić pkt IV "Wystąpienie rodziców 

dzieci niepełnosprawnych w sprawie opieki wytchnieniowej" po przyjęciu protokołu 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

Radny Piotr Kozak złożył w imieniu grupy radnych wniosek o wprowadzenie do porządku 
obrad sesji projektu uchwały na druku nr 15 w sprawie ustalenia kierunków działań Burmistrza 
Miasta Jarosławia. 

Wobec powyższego przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poddał pod 
głosowanie wniosek radnego Piotra Kozaka: 

e wniosek radnego Piotra Kozaka o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu 
uchwały na druku nr 15 w sprawie ustalenia kierunków działań Burmistrza Miasta 

Jarosławia 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 16 radnych przy głosach: 

„za”- 6, 
„przeciw ” — 1, 

„ wstrzymał się” — 9, 
odrzuciła ww. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały nr 15 

w sprawie ustalenia kierunków działań Burmistrza Miasta Jarosławia 
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-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

Proponowany porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

II. Przyjęcie protokołu z LXIX sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 

23 października 2023 r.; 

IV. Podjęcie uchwał: 
l) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik 
o określonej pojemności oraz zwolnienia w części z opłaty, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia programu ..Jarosławska Karta Dużej 

Rodziny” na terenie miasta Jarosławia, 

3) w sprawie zmiany określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków 

o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej, 

4) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 
5) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Jarosławia na 2023 rok, 

6) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 

7) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Nr 1/1/2023 w części tekstowej 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 2/12 obszaru położonego 
w rejonie ulic Batalionów Chłopskich, Dolnoleżajska i Brodowicze w Jarosławiu, 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe 

transportu zbiorowego na terenie Miasta Jarosławia, 
9) wsprawie określenia stawki za I km przebiegu pojazdu uwzględnianej przy obliczaniu 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży, uczniów 

oraz rodziców do placówek oświatowych, 
10) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą Miejską Jarosław a Gminą Miejską Przemyśl na zapewnienie opieki nad 
bezdomnymi zwierzętami pochodzącymi z terenu Gminy Miejskiej Jarosław, 

11) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

12) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

13) w sprawie wyrażenia zgody na najem części nieruchomości oraz na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu, 

14) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. 

V. Wytypowanie przedstawiciela/przedstawicieli Rady Miasta Jarosławia do prac 
komisji mającej na celu opiniowanie złożonych ofert w konkursie pn. „Dowóz dzieci 

niepełnosprawnych do Ośrodka Rehabilitacyjno-Edukacyjno-Wychowawczego 
w Jarosławiu na 2024 roku”. 

VI. Informacja na temat realizacji inwestycji miejskich. 
VII.Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 

z wykonania uchwał rady. 
VIII. Informacja przewodniczącego rady miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

X. Wolne wnioski i informacje. 
XI. Zakończenie obrad. 

-porządek obrad stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu, 
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-pismo znak: OA.0002.11.2023 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu, 
-ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Wobec braku uwag do proponowanego porządku Rada Miasta Jarosławia w 

obecności 16 radnych ustaliła, że porządek obrad sesji w dniu 27 listopada 
2023 r. będzie się przedstawiał następująco: 

Proponowany porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z LXIX sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 

23 października 2023 r.; 
IV.Podjęcie uchwał: 

l) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik 
o określonej pojemności oraz zwolnienia w części z opłaty, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia programu „Jarosławska Karta Dużej 
Rodziny” na terenie miasta Jarosławia, 

3) w sprawie zmiany określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków 
o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej, 

4) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 
5) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Jarosławia na 2023 rok, 
6) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 

7) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Nr 1/1/2023 w części tekstowej 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 2/12 obszaru 

położonego w rejonie ulic Batalionów Chłopskich, Dolnoleżajska i Brodowicze 
w Jarosławiu, 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe 
transportu zbiorowego na terenie Miasta Jarosławia, 

9) w sprawie określenia stawki za I km przebiegu pojazdu uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, 

młodzieży, uczniów oraz rodziców do placówek oświatowych, 
10) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą Miejską Jarosław a Gminą Miejską Przemyśl na zapewnienie opieki nad 
bezdomnymi zwierzętami pochodzącymi z terenu Gminy Miejskiej Jarosław, 

11) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

12) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 
13) w sprawie wyrażenia zgody na najem części nieruchomości oraz na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu, 

14) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. 

V. Wytypowanie przedstawiciela/przedstawicieli Rady Miasta Jarosławia do prac 
komisji mającej na celu opiniowanie złożonych ofert w konkursie pn. „Dowóz 
dzieci _niepełnosprawnych ' do Ośrodka  Rehabilitacyjno-Edukacyjno- 

Wychowawczego w Jarosławiu na 2024 roku”. 
VI. Informacja na temat realizacji inwestycji miejskich. 
VII. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 

z wykonania uchwał rady. 
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VIII. Informacja przewodniczącego rady miasta o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

IX. Wolne wnioski i informacje. 
X. Zakończenie obrad. 
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Ad IM. Przyjęcie protokołu z LXIX sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 

23 października 2023 r.; 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że zgodnie z $ 76 
ust. 2 protokół z LXIX sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 23 października 2023 r. był dostępny 
w biurze rady, tak więc radni zainteresowani jego treścią, mogli się z nim zapoznać. 

Na pytanie przewodniczącego, czy ktoś z obecnych wnosi uwagi do ww. dokumentu, głos 
zabrał radny Marcin Nazarewicz, który odniósł się do wyniku głosowania wcześniej 
złożonego wniosku o wprowadzenie do porządku punktu dotyczącego opieki wytchnieniowej 

dla rodziców dzieci z niepełnosprawnościami i umożliwienie rodzicom przedstawienia tematu, 
z jakim przyszli na dzisiejszą sesję. Zaproponował wykorzystanie „„furtki”, jaką dają przepisy 

prawa, iż o dopuszczeniu do głosu gości na sesji - decyduje przewodniczący. W związku z tym, 
zwrócił się do przewodniczącego z prośbą o dopuszczenie do głosu przedstawicieli dzieci 
z niepełnosprawnościami. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, że wolą rady było odrzucenie wniosku 

złożonego przez radnego Marcina Nazarewicza. Przewodniczący rady nie zmieni decyzji 
radnych, a pomysł zabrania głosu przez rodziców dzieci z niepełnosprawnościami mógł zostać 
zgłoszony w ubiegłym tygodniu, podczas chociażby posiedzeń komisji. 

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z: 

> LNXIX sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 23 października 2023 r. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 
głosach: „za” —13, „przeciw ” — brak, „wstrzymał się” — 3 przyjęła protokół 

z LXIX sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 23 października 2023 r.- raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 
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Ad IV. Podjęcie uchwał: 

l/ w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki takiej opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności oraz 

zwolnienia w części z opłaty— projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że do Klubu 
Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” zostało złożone pismo Związku Dużych Rodzin „Trzy Plus” 
Koło Jarosław. W piśmie znaleźć można „Wychodząc naprzeciw potrzebom i oczekiwaniom 
dużych rodzin zamieszkałych w Jarosławiu, zwracamy się z uprzejmą prośbą do państwa 
radnych o rozważenie możliwości przywrócenia zniżek, które obowiązywały wcześniej 
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w naszym mieście dla rodzin wielodzietnych oraz dla rodzin posiadających Kartę Dużej Rodziny. 

Były to dobre prorodzinne rozwiązania, które obejmowały między innymi zniżki za opłaty za 
odpady komunalne, korzystania z basenu, lodowiska i innych atrakcji MOSiR dla rodzin 

z dziećmi oraz zniżek za korzystanie ze żłobka i przedszkola. " Zgodnie z art. 23 ust. I ustawy 
o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 40) „Radny obowiązany jest kierować się 
dobrem wspólnoty samorządowej gminy. Radny utrzymuje stałą więź z mieszkańcami oraz ich 

organizacjami, a w szczególności przyjmuje zgłaszane przez mieszkańców gminy postulaty 
i przedstawia je organom gminy do rozpatrzenia, nie jest jednak związany instrukcjami 

wyborców.” W związku z tym, projekt zakłada powrót do zniżek dla rodzin wielodzietnych. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił przewodniczący komisji Krzysztof 
Kiper. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radny Piotr Kozak złożył wniosek, aby przed głosowaniem projektu uchwały na druku nr I 
dopuścić do głosu przedstawiciela Związku Dużych Rodzin „Trzy Plus” Koło w Jarosławiu. 
Podobny wniosek uwzględniający również dopuszczenie do głosu przedstawiciela rodzin 
opiekunów dzieci z niepełnosprawnościami złożył radny Mariusz Walter. 

Radny Jarosław Litwiak odniósł się do wcześniej złożonego wniosku radnego Marcina 
Nazarewicza i zwrócił się z apelem do rodziców dzieci z niepełnosprawnościami, aby 

zastanowili się nad propozycją zwołania, jeszcze w tym tygodniu, Komisji Infrastruktury 
Społecznej, która pochyliłaby się nad ich problemem. Dzisiejsza sytuacja spowodowała, że 
radni zostali postawieni przed faktem dokonanym. 

Radny Marcin Nazarewicz przedstawił ostatnią próbę wyjścia z impasu składając wniosek, 

aby rada wyraziła zgodę na odstąpienie swoich przepisowych 5 minut zabierania głosu 
przysługującemu radnemu na rzecz możliwości wypowiedzenia się przedstawicieli opiekunów 
dzieci z niepełnosprawnościami. 

W odpowiedzi na wniosek radnego Marcina Nazarewicza przewodniczący Szczepan Łąka 
poinformował, iż nie będzie poddawał pod głosowanie wniosku, bowiem udzieli głosu. 

Radny Piotr Kozak zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały na druku nr I tj. aby tytuł 
projektu brzmiał: „zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty, ustalenia stawki 
opłaty za pojemnik o określonej pojemności oraz zwolnienia w części z opłaty”. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka udzielił głosu przedstawicielowi Związku Dużych 

Rodzin Trzy Plus Koło w Jarosławiu panu Maciejowi Florkowi, który odstąpił swój czas 
przedstawicielom opiekunów dzieci z niepełnosprawnościami, gdyż wymagała tego sytuacja — 
rodzice dzieci z niepełnosprawnościami muszą wrócić do swoich dzieci. 

Głos zabrała pani Maja Wawrzkiewicz pytając, czy będą rodzice mieli zabezpieczoną opiekę 
wytchnieniową, bo na tę chwilę otrzymują jedynie sprzeczne informacje w tej kwestii i są cały 
czas odsyłani od pokoju do pokoju. 

Odpowiedzi udzielił burmistrz Waldemar Pałuch informując, iż Gmina Miejska Jarosław 
robi wszystko, aby zagwarantować opiekę na przyszły rok, bo w roku 2023 projekt ruszył i trwa. 

W sprawie opieki wytchnieniowej głos również zabrała pani Adrianna Kuźma-Darecka, 
mama 8 letniego dziecka z niepełnosprawnościami, która walczy o godziny dla nauczyciela 
wspomagającego, który zajmuje się dzieckiem w szkole. Dziecko na 24 godziny lekcyjne ma 
zabezpieczoną opiekę nauczyciela wspomagającego jedynie na 20 godzinach. Brak tych 4 

godzin opłacanych przez gminę dla nauczyciela wspomagającego powoduje, że nauczyciel 

często poświęca te 4 godziny na rzecz dziecka bez rekompensaty finansowej, oczywiście 
kosztem swojej rodziny. Taka sytuacja jest niedopuszczalna, stąd prośba o zwiększenie tych 
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godzin do 24 (chodzi głównie o lekcje wychowania fizycznego, gdzie istnieje ryzyko 
niebezpiecznych sytuacji przy schorzeniach dziecka, a ruch jemu jest niezbędny). Zaznaczyła 

również, że propozycja, którą usłyszała od burmistrza miasta Waldemara Palucha, aby 
zastanowić się nad nauczaniem indywidualnym dla dziecka, nie może być wzięta pod uwagę. 
bo dziecko z takimi niepełnosprawnościami, zamknięte w domu, cofnie się w rozwoju. 

W odpowiedzi burmistrz Waldemar Paluch wyjaśnił, że podczas spotkania wskazywał 

jedynie, że są jeszcze inne sposoby wsparcia dla dziecka z niepełnosprawnościami, nad którymi 
może warto byłoby się zastanowić. Była to jedynie otwarta propozycja ze strony burmistrza. 

Wyjaśnień udzieliła również dyrektor Wydziału Oświaty i Sportu Renata Chlebowska 
informując: 

e nauczyciel wspomagający na etacie ma 20 godzin, ale nie oznacza to, że te 20 godzin 
są przewidziane dla jednego dziecka, uzależnione jest to pod poziomu funkcjonowania 

konkretnego ucznia, 

e dla dziecka mamy wypowiadającej się, przewidziane zostało 20 godzin w całości, 

e ponadto w szkole zatrudniani są tzw. nauczyciele asystenci w ramach współpracy 
z Powiatowym Urzędem Pracy — nauczyciele, którzy mogą wspomóc takie dzieci 
w świetlicy, 

e wsparcie dla dziecka z niepełnosprawnościami (liczba godzin) jest Ściśle związane 
z orzeczeniem o niepełnosprawności, w którym zawarte są zalecenia poradni 
psychologiczno-pedagogicznej, i które są respektowane, 

e wszystkie zajęcia, które zostały przewidziane temu konkretnemu dziecku, wynikają 
z zaleceń poradni psychologiczno-pedagogicznej, a dziecko ma przydzielonego 
nauczyciela wspomagającego w maksymalnym wymiarze godzin. 

Do powyższej wypowiedzi odniósł się radny Marcin Nazarewicz dodając, że indywidualne 
podejście dyrektora placówki może również zwiększyć liczbę godzin dla takiego dziecka. Jeżeli 

sytuacja tego wymaga, to można decyzją dyrekcji oraz rady pedagogicznej zwiększyć liczbę 
godzin, a jest to również forma opieki wytchnieniowej dla takich rodziców. Wiąże to się 
z potrzebą finansowania takich godzin przez organ prowadzący. 

W dalszej części procedowania nad projektem uchwały na druku nr 1 głos zabrali radny 

Mariusz Walter, radny Piotr Kozak oraz radny Jarosław Litwiak zaznaczając, że: 

e kwestia liczby godzin nauczyciela wspomagającego chyba pozostanie bez zmian, 

e istnieje możliwość zwołania posiedzenia Komisji Infrastruktury Społecznej, podczas 
którego zostaną omówione powyższe kwestie, 

e  autopoprawka, którą zgłosił radny nie dotyczy treści uchwały, ale samej nazwy uchwały. 

Radny Marcin Nazarewicz zaproponował poprawkę do projektu uchwały na druku nr 1, która 
jest wynikiem dyskusji nad sytuacją opiekunów dzieci z niepełnosprawnościami, aby w pkt 2 
$ 1 dotyczącym zwolnienia w wysokości 50% opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za każdego członka rodziny wielodzietnej, dopisać „oraz rodziny, w której są 
dzieci niepełnosprawne”. Radny Marcin Nazarewicz uzasadnił swoją poprawkę bardzo trudną 
sytuacją rodziców dzieci z niepełnosprawnościami zaznaczając, że winą Gminy Miejskiej 

Jarosław jest niezłożenie w terminie wniosku o opiekę wytchnieniową (do 16 listopada br.). 
Jeśli nie uda się pozyskać środków z ministerstwa na opiekę wytchnieniową, to rodzice zostaną 
pozbawieni 240 godzin opieki. Sami muszą również opłacać rehabilitację, która jest kosztowna, 
a taka zniżka byłaby minimalnym wsparciem. Liczba dzieci wymagających takiego wsparcia 
jest stosunkowo nieduża (niewiele ponad 20). 

Głos w dyskusji zabrali również radny Marcin Nazarewicz, radny Piotr Kozak, radna 

Magdalena Cisek-Skiba, wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót, radna Dorota 
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Batiuk-Jankiewicz, radny Sebastian Kogut, radny Mariusz Walter i radny Janusz 

Szkodny pytając: 

e czy w związku ze złożonym projektem uchwały na druku nr 1, przedstawieniem przez 
burmistrza niskiego deficytu oraz niskiego kredytu w projekcie budżetu na 2024 rok, 

ponad 260 milionów dochodu, zażegnaliśmy w Gminie Miejskiej Jarosław kryzys 
i możemy wrócić do ulg, które zostały zabrane w związku z trudną sytuacją 
ekonomiczną, 

e o źródło dofinansowania dopłaty do Karty Dużej Rodziny z tytułu opłat za śmieci, która 
obecnie wynosi około 660 tys. złotych, 

e o konkretne wyliczenia przywrócenia ulg oraz skutki finansowe dla tegorocznego 

i przyszłego budżetu, 

e dlaczego nikt nie wyjaśniał, skąd należy wziąć środki na finansowanie podwyżek dla 
burmistrza i kadry zarządzającej, a przy powrocie do ulg w przypadku Karty Dużej 
Rodziny poruszane są te kwestie, 

e jak się ma sytuacja budżetu miasta na 2024 rok, bo patrząc na ranking opublikowany 
w piśmie Samorządu Terytorialnego .„„Wspólnota” - miasto Jarosław biorąc pod uwagę 

kwestię nadwyżki operacyjnej znajduje się na 237 miejscu na 267 miast i jest to spadek 
w stosunku do poprzedniego rankingu z miejsca198, 

e czy poprawka dotycząca dopisania do punktu w zakresie zwolnienia z opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi rodzin z osobami niepełnosprawnymi nie stoi 
w sprzeczności z art. ók ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości 
i porządku w gminach, który określa jedynie dwie grupy podmiotów, które mogą zostać 

zwolnione — jedna to rodziny, w których dochód nie przekracza kwoty uprawniającej do 
świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej, o której mowa w art. 8 ust. 1 lub 2 ustawy 

z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej, druga - rodziny wielodzietne, o których 
mowa w ustawie z dnia 5 grudnia 2014 r. o Karcie Dużej Rodziny, 

e czy nie należałoby się wstrzymać z projektem uchwały na druku nr I, przepracować 
jeszcze raz zgłaszane ulgi, bo od 2014 roku wiele się zmieniło, postulat jest jak 
najbardziej słuszny, katalog ulg powinien być poszerzony, ale to wymaga szerszego 

przepracowania, 

e czy nie byłoby zasadnym, aby opinię do proponowanych przez radnych zmian wyraził 

radca prawny, 

e dlaczego radni Klubu „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” nie złożyli projektu uchwały, 
który wprowadzałby 40% zniżkę tylko odnoszą się w wypowiedziach do propozycji 
złożonej przez grupę radnych w projekcie nr I, czyli 50% zniżki. 

Radny Marcin Nazarewicz podkreślił, że jeśli zaproponowana wcześniej przez niego 
poprawka według radcy prawnego okaże się wadą prawną, wówczas wycofa wniosek. 

Podtrzyma natomiast ten wniosek przy procedowaniu projektu uchwały na druku nr 2. 

O godz. 9:51 obrady sesji opuścili radni Marcin Nazarewicz oraz radny Jarosław Litwiak. 

O godz. 9:54 na obrady sesji powrócił radny Marcin Nazarewicz. 

O godz. 10:00 na obrady sesji powrócił radny Jarosław Litwiak. 

Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz zgłosiła wniosek, aby w projekcie uchwały na druku nr 1 
w par. 1 ust. 2 zmienić zapis procentowy z „50% na „40%”. 

W prowadzonej dyskusji radni obydwu klubów informowali, iż przed sesją odbyli spotkania 
z przedstawicielami rodzin wielodzietnych. Dyskutowali na temat przywrócenia zniżek, a także 
o innych problemach rodzin wielodzietnych. Niektórzy radni uważali, iż należy spełnić 
postulaty przedstawicieli rodzin i nie wprowadzać oszczędności w Jarosławiu kosztem 
mieszkańców. W chwili obecnej trwają prace nad projektem budżetu na przyszły rok 
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i odpowiednie środki finansowe na ten cel mogłyby zostać zawarte w tym dokumencie. 

Dodatkowo wyjaśnień wymagałaby kwestia, czy proponowana dzisiaj zniżka 40% byłaby 

wystarczająca dla wnioskodawców. 

Odpowiedzi udzielali skarbnik miasta Anna Gołąb oraz radca prawny Mariusz Prychocin, 

tłumacząc, że: 

e wysokość dotychczasowych ulg została skalkulowana na poziomie 612 tys. zł (dane 
z projektu budżetu na 2024 rok), przy zastosowaniu ulgi 50% kwota wyniosłaby 1 mln 

18 tys. zł, 

e wniosek radnego Marcina Nazarewicza nie mieści się w kategoriach obowiązujących 

przepisów. 

Wobec jednoznacznego stanowiska wyrażonego przez radcę prawnego, radny Marcin 
Nazarewicz wycofał swój wniosek. 

Z kolei radny Piotr Kozak złożył wniosek, aby przed głosowaniem projektu uchwały na druku 
nr 1, dopuścić do głosu przedstawiciela rodziców rodzin wielodzietnych. 

Wobec powyższego przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poddał pod 

głosowanie wniosek radnego Piotra Kozaka: 

e wniosek radnego Piotra Kozaka, aby przed głosowaniem projektu uchwały na 
druku nr 1 dopuścić do głosu przedstawiciela rodzin wielodzietnych 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 16 radnych przy głosach: 

„za”- 15, 

„przeciw ” — 1, 

„wstrzymał się” — 0, 

orzyjęła ww. wniosek, aby przed głosowaniem projektu uchwały na druku nr I dopuścić do przyję . 8 ę 

głosu przedstawiciela rodzin wielodzietnych 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu 

Po przyjęciu wniosku radnego Piotra Kozaka, głos zabrał przedstawiciel Związku Dużych 
Rodzin .,Trzy Plus” Koło w Jarosławiu pan Maciej Florek informując, że wszyscy radni dostali 

pismo w sprawie przywrócenia ulg dla rodzin wielodzietnych o jednakowej treści. Związek 
nikogo nie pominął i jest otwarty na rozmowy. Podkreślił jednocześnie, że jasno w piśmie 
została wyartykułowana potrzeba powrotu do tego, co było. Związek nie żąda niczego więcej, 

tylko tego, co było zagwarantowane wcześniej. Jako mieszkańcy (jeszcze przed zawiązaniem 
koła) otrzymali od burmistrza informację, że likwidacja ulg podyktowana była 
oszczędnościami, wysoką inflacją, cenami paliw - rodziny wielodzietne uznały, że skoro teraz 
inflacja spadła, ceny za paliwo również, stąd pismo w sprawie przywrócenia wcześniej 
obowiązujących ulg. 

Radny Marcin Nazarewicz złożył wniosek najdalej idący do projektu uchwały na druku nr 1, 
aby w par. 1 ust. 2 zmienić zapis procentowy z „„50%' na „„49,99”. 

Radna Magdalena Cisek-Skiba złożyła wniosek o 5 minut przerwy. 
  

  
PRZERWA OD GODZ. 10:26 DO GODZ. 10:46 
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Po przerwie przewodniczący rady Szczepan Łąka poddał pod głosowanie wniosek radnego 
Marcina Nazarewicza oraz wniosek radnej Doroty Batiuk-Jankiewicz: 

e wniosek radnego Marcina Nazarewicza do projektu uchwały na druku nr 1, aby 

w par. 1 ust. 2 zmienić zapis procentowy z „50%” na 49,99” 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 16 radnych przy głosach: 

„Zza '-4, 
„przeciw ” — LI, 

„wstrzymał się” — 1, 

0/ »» odrzuciła ww. wniosek, aby w par. 1 ust. 2 zmienić zapis procentowy z „50% na 49,99” 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu 

e wniosek radnej Doroty Batiuk-Jankiewicz, aby w projekcie uchwały na druku nr 
1 w par. 1 ust. 2 zmienić zapis procentowy z „50%” na „40%? 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 16 radnych przy głosach: 

„za”- 10, 

„przeciw ” — 6, 

„wstrzymał się” — O, 

przyjęła ww. wniosek, aby w projekcie uchwały na druku nr I w par. I ust. 2 zmienić 
zapis procentowy z „50%” na „40%” 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 
protokołu 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr I wraz z przyjętymi poprawkami w tytule projektu i zapisie procentowym ulgi. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —16, „przeciw” — brak, „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 924/LXX/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty, ustalenia stawki opłaty 
za pojemnik o określonej pojemności oraz zwolnienia w części z opłaty 
— raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu, uchwała nr 924/LXX/2023 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

inz zana nana n anna znana nnn e nana eee zeza 

2/ zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia programu „Jarosławska Karta Dużej Rodziny” na 
terenie miasta Jarosławia - projekt stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że do Klubu 

Radnych ,„„Prawo i Sprawiedliwość” zostało złożone pismo Związku Dużych Rodzin „Trzy Plus” 
Koło Jarosław. W piśmie znaleźć można „Wychodząc naprzeciw potrzebom i oczekiwaniom 

dużych rodzin zamieszkałych w Jarosławiu, zwracamy się z uprzejmą prośbą do państwa 
radnych o rozważenie możliwości przywrócenia zniżek, które obowiązywały wcześniej 

w naszym mieście dla rodzin wielodzietnych oraz dla rodzin posiadających Kartę Dużej Rodziny. 
Były to dobre prorodzinne rozwiązania, które obejmowały między innymi zniżki za opłaty za 
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odpady komunalne, korzystania z basenu, lodowiska i innych atrakcji MOSiR dla rodzin 
z dziećmi oraz zniżek za korzystanie ze żłobka i przedszkola. " Zgodnie z art. 23 ust. 1 ustawy 

o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 40) „Radny obowiązany jest kierować się 
dobrem wspólnoty samorządowej gminy. Radny utrzymuje stałą więź z mieszkańcami oraz ich 

organizacjami, a w szczególności przyjmuje zgłaszane przez mieszkańców gminy postulaty 

i przedstawia je organom gminy do rozpatrzenia, nie jest jednak związany instrukcjami 
wyborców.” W związku z tym, projekt zakłada powrót do zniżek dla rodzin wielodzietnych. 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił przewodniczący komisji Jarosław 
Litwiak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radny Piotr Kozak poinformował, że po konsultacjach z radcą prawnym, radnym została 

w dniu dzisiejszym przedłożona autopoprawka. Z uwagi na zapisy ustawowe w projekcie 
uchwały na druku nr 2 należy zamienić zapis „w wysokości O zł” na „całkowicie zwalnia się”. 

Takie zmiany muszą być dokonane w kilku miejscach. Ponadto zapisy par. 5 i 6 są „martwe” 

i aby nie było problemu przy ogłaszaniu konkursów z pożytku publicznego na 2024 rok — 
wymagają skreślenia. 
Radny Marcin Nazarewicz oznajmił, że tak jak wcześniej zapowiedział, przy procedowaniu 

projektu na druku nr 2 zechce wprowadzić poprawkę, aby ulgi, które są proponowane 
obejmowały również osoby z niepełnosprawnościami i opiekuna, niemniej przed złożeniem 

wniosku w tej kwestii, poprosił o opinię radcy prawnego, czy taki zapis nie koliduje z prawem. 

Radca prawny Mariusz Prychocin oświadczył, że ustawodawca przewidział ulgi tylko 
według dwóch kryteriów, czego dowodem są ostatnie orzecznictwa. 

Głos w dyskusji zabrali radny Piotr Kozak, radny Marcin Nazarewicz, radny Mariusz 
Walter oraz radny Sebastian Kogut pytając: 

e czy złożona autopoprawka do projektu uchwały na druku nr 2 nie powinna zawierać 
podpisów 5 radnych (w tym momencie radny Marcin Nazarewicz złożył swój podpis na 
autopoprawce jako piąty radny), 

e jakie będą skutki finansowe dla budżetu 2023 i 2024 roku, czy są w tym zakresie 
wykonane obliczenia. 

Odpowiedzi udzielił radca prawny Mariusz Prychocin tłumacząc, że przedłożona 

autopoprawka — to nic innego jak zbiór poprawek do projektu, który był już ujęty w porządku 
obrad. 

Radna Dorota Batiuk —Jankiewicz zawnioskowała o 5 minut przerwy. 

  

| PRZERWA OD GODZ. 11:03 DO GODZ. 11:25 | 

Po przerwie radna Dorota Batiuk-Jankiewicz złożyła wniosek, aby w projekcie uchwały na 
druku nr 1 w par. 1 wykreślić pkt 2, 3 i 4 (z projektu uchwały, który został radnym przesłany 
20 listopada br.). 

Grupa radnych wnioskodawców projektu na druku nr 2 zaapelowała, by pozostali radni 
uszanowali ich intencje i przegłosowali złożony projekt. 

Radca prawny Mariusz Prychocin zwrócił uwagę, że zapisy zawarte w punkcie 5 i 6 projektu 
uchwały na druku nr 2 nie mogą zostać przyjęte, gdyż stanowią formę nakazu, a rada takich 
uprawnień nie posiada. Przedstawiona uchwała powinna mieć charakter programu 
pomocowego i zawierać zapisy niosące w swojej treści uprawnienia dla mieszkańców miasta 
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Jarosławia. Nie może ona zawierać nakazów czy obowiązków, które nakładane są na inne 

podmioty (w tym przypadku MOSiR). 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poddał pod głosowanie wniosek radnej Doroty Batiuk- 

Jankiewicz: 

e wniosek radnej Doroty Batiuk-Jankiewicz, aby w projekcie uchwały na druku nr 
1 w par. 1 wykreślić pkt 2, 3 i 4 (z projektu uchwały, który został radnym 

przesłany 20 listopada br.). 
Rada Miasta Jarosławia w obecności 16 radnych przy głosach: 

„za”- 10, 
„przeciw ” —6, 

„wstrzymał się” — brak, 

przyjęła ww. wniosek, aby w projekcie uchwały na druku nr I w par. I wykreślić pkt 2, 3 i 4 
(z projektu uchwały, który został radnym przesłany 20 listopada br.). 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 
protokołu 

Radny Piotr Kozak złożył wniosek, aby w par. 5 uchwały nr 706/LXIII/2014 Rady Miasta 
Jarosławia z dnia 24.03.2014 r. w sprawie przyjęcia programu "Jarosławska Karta Dużej 

Rodziny" na terenie miasta Jarosławia wprowadzić następujące zmiany - pkt I ust. 2 otrzymuje 
brzmienie: "Całkowicie zwalnia się z opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

dziecka z Dużej Rodziny posiadającego kartę za każdą rozpoczętą godzinę faktycznego pobytu 
dziecka w przedszkolu w czasie przekraczającym wymiar, o którym mowa w art. 13 ust. 1 pkt 
2 ustawy Prawo oświatowe". 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poddał pod głosowanie wniosek radnego Piotra Kozaka: 

e wniosek radnego Piotra Kozaka, aby w par. 5 uchwały nr 706/LXIII/2014 RM 
Jarosławia z dnia 24.03.2014 r. w sprawie przyjęcia programu "Jarosławska 

Karta Dużej Rodziny" na terenie miasta Jarosławia wprowadza się następujące 
zmiany pkt 1 ust. 2 otrzymuję brzmienie: "Całkowicie zwalnia się z opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego dziecka z Dużej Rodziny 
posiadającego kartę za każdą rozpoczętą godzinę faktycznego pobytu dziecka 

w przedszkolu w czasie przekraczającym wymiar, o którym mowa w art. 13 ust. 1 
pkt 2 ustawy Prawo oświatowe" 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 16 radnych przy głosach: 
„za”-l1ó, 

„przeciw ” —0, 

„wstrzymał się” — O, 
przyjęła ww. wniosek, aby w par. $ uchwały nr 706/LXIII/2014 RM Jarosławia z dnia 

24.03.2014 r. w sprawie przyjęcia programu "Jarosławska Karta Dużej Rodziny” na terenie 
miasta Jarosławia wprowadzić następujące zmiany - pkt I ust. 2 otrzymuję brzmienie: 
"Całkowicie zwalnia się z opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego dziecka 
z Dużej Rodziny posiadającego kartę za każdą rozpoczętą godzinę faktycznego pobytu 

dziecka w przedszkolu w czasie przekraczającym wymiar, o którym mowa w art. 13 ust. 1 pkt 
2 ustawy Prawo oświatowe” 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu 
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W związku z tym, że do treści projektu uchwały na druku nr 2 wprowadzono wiele zmian, 

niektórzy radni domagali się, by przewodniczący przed poddaniem projektu pod głosowanie, 
przedłożył jednolity jego tekst lub odczytał treść uchwały jaka ma zostać podjęta. 

Wobec powyższego radny Marcin Nazarewicz złożył wniosek o zarządzenie przerwy przed 
głosowaniem projektu uchwały na druku nr 2 celem przedłożenia tekstu jednolitego projektu 

uchwały, który ma być przegłosowany. 
Przewodniczący rady Szczepan Łąka poddał pod głosowanie wniosek radnego Marcina 

Nazarewicza: 

e wniosek radnego Marcina Nazarewicza o zarządzenie przerwy przed 
głosowaniem projektu uchwały na druku nr 2 celem przedłożenia tekstu 

jednolitego projektu uchwały, który ma być przegłosowany. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 16 radnych przy głosach: 

„Za”- 7, 
„przeciw ” — 9, 

„wstrzymał się" — brak, 

odrzuciła ww. wniosek o zarządzenie przerwy przed głosowaniem projektu uchwały na 
druku nr 2 celem przedłożenia tekstu jednolitego projektu uchwały, który ma być 

przegłosowany. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 
protokołu 

Przewodniczący rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały na druku nr 2 wraz 
z przyjętymi poprawkami. Część radnych nie chciała oddać głosu zarzucając 

przewodniczącemu, iż nie wyartykułował wyraźnie, jak ma ostatecznie brzmieć treść projektu 

poddanego głosowaniu. W świetle tych okoliczności przewodniczący anulował głosowanie, a 
radny Marcin Nazarewicz złożył oświadczenie z prośbą o odnotowanie w protokole, iż nie 
będzie głosował nad projektem uchwały, bo nie zna jego treści. 

O godz. 12:20 obrady sesji opuścił radny Sebastian Kogut. 

  

| PRZERWA OD GODZ. 12:20 DO GODZ. 12:40 

Po przerwie na obrady sesji przybyła wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy. 

Po przerwie radnym został przedłożony jednolity tekst projektu uchwały na druku nr 2 po 
zmianach i wobec braku uwag oraz głosów w dyskusji, przewodniczący zarządził powtórne 
głosowanie projektu uchwały na druku nr 2. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” — Ió, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 925/LXX/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie 
przyjęcia programu „Jarosławska Karta Dużej Rodziny” na terenie 

miasta Jarosławia — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 
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załącznik nr 20 do niniejszego protokołu, uchwała nr 925/LXX/2023 stanowi załącznik nr 21 

do niniejszego protokołu 
nnn. ę nnn nnn zzz azer eo eos ezce 

3/ w sprawie zmiany określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację 
zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej - projekt stanowi załącznik nr 22 do 

niniejszego protokołu. 
Wymieniony projekt uchwały na druku nr 6 w sprawie zmiany określenia trybu i szczegółowych 
kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej - 

projekt stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

  

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że projekt 
uchwały w sprawie zmiany określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków 

o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej zawiera zmianę zapisów 
w zakresie terminu przyjmowania wniosków na realizację zadania publicznego w ramach 
inicjatywy lokalnej dla każdego roku budżetowego. 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił przewodniczący komisji Jarosław 
Litwiak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabierali radny Mariusz Walter i radny Marcin Nazarewicz pytając: 

e czy rada miasta po uchwaleniu budżetu nie ma prawa zmiany tego dokumentu, 

e czy jeśli zajdzie potrzeba na zwiększenie środków na zadania w ramach inicjatywy 
lokalnej, burmistrz zawnioskuje do rady o podjęcie uchwały w tym zakresie, 

e czy środki z rezerwy celowej nie mają służyć, jak w latach poprzednich, na 
nieprzewidziane wydarzenia tylko na inicjatywy lokalne, 

e z czego wynika konieczność zmiany terminu składania wniosków z 15 września roku 
poprzedzającego na 15 marca roku budżetowego, co spowoduje, że radni tak naprawdę 
nie będą mieli wiedzy, jaka kwota jest niezbędna do zabezpieczenia w budżecie na ten 
cel (mieszkańcy złożą wnioski już po uchwaleniu budżetu). 

Odpowiedzi udzielali skarbnik miasta Anna Gołąb oraz przewodniczący rady Szczepan 
Łąka informując, iż: 

e rada miasta ma głosować uchwałę dotyczącą przesunięcia terminu składania wniosków 
na realizację zadań w ramach inicjatywy lokalnej, 

e celem przedłożenia projektu był zamiar rozszerzenia możliwości inicjatywy dla 
mieszkańców Jarosławia, którzy nie znają procedury uchwalania budżetu. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 3. 

O godz. 12:50 na obrady sesji przybyła radna Anetta Makarska. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —12, „przeciw ” — 1 i „wstrzymał się” — 4 podjęła 

uchwałę nr 926/LXX/2023 w sprawie zmiany określenia trybu 
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i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania 
publicznego w ramach inicjatywy lokalnej raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
926/LXX/2023 w sprawie zmiany określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków 
o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej stanowi załącznik nr 25 do 

niniejszego protokołu 
zi... nnn nana nnn zenon eee oaza o eee eeazaseteee 

O godz. 12:58 obrady sesji opuścił radny Piotr Kozak. 

4/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok - projekt stanowi 

załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że projekt uchwały 
wprowadzenia zmian w budżecie miasta jest konsekwencją analizy wykonania budżetu miasta 

za III kwartał 2023 r. Wprowadzone zmiany umożliwią realizację zobowiązań za miesiąc 
grudzień 2023 r. Brak środków na wynagrodzenia nauczycieli, administracji i obsługi oraz 
zobowiązań od wynagrodzeń są konsekwencją wzrostu wynagrodzeń administracji i obsługi 
wynikających ze zmiany rozporządzenia w sprawie minimalnego wynagrodzenia za pracę 

w roku 2023, zmiany rozporządzenia w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych 
oraz awansu zawodowego nauczycieli w roku 2023. 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił przewodniczący komisji Jarosław 
Litwiak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabrali radny Mariusz Walter, radny Marcin Nazarewicz, radny Piotr 
Kozak i radna Dorota Batiuk-Jankiewicz pytając: 

e czym jest spowodowane zabieranie środków finansowych ze stypendiów dla uczniów 
i czy takie działanie ma uratować 200 mln budżet, 

e dlaczego planuje się tak duże zmniejszenie środków na administracji, czy nie jest to 
wynikiem przeszacowania kwoty w tej pozycji budżetowej, 

e czy wszyscy uczniowie, którzy nabyli prawo do uzyskania stypendium socjalnego 
i naukowego w roku bieżącym je otrzymali, 

e czy wszystkie złożone wnioski o stypendia zostały rozpatrzone pozytywnie, czy też 
jakieś odrzucono, 

e czy prawdą jest, że nauczyciele za zastępstwa na lekcjach nie otrzymują wynagrodzenia, 
a jeśli tak - to z jakich powodów, 

e o podstawę prawną braku wypłacanego zastępstwa i podanie zarządzenia burmistrza 
w tym zakresie, 

e zczego wynika konieczność zmniejszenia kwoty na usługi opiekuńcze i specjalistyczne 
usługi opiekuńcze o kwotę 300 tys. zł. 

Odpowiedzi udzieliła skarbnik miasta Anna Gołąb oraz zastępca dyrektora Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej Barbara Kwaśniak informując, że: 

« stypendia wypłacane przez MOPS zostały zabezpieczone w kwocie na jaką zostały 
wydane decyzje, 
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e kwoty były przeszacowane, więc trudno mówić, że są to oszczędności, ale w planach 

budżetowych jednostek, w tym przypadku z MOPS-u, można je „zdejmować” 
z klasyfikacji budżetowych, 

e wszelkie zmiany zaproponowane w projekcie uchwały były wcześniej konsultowane 

z każdą jednostką, 

wszystkie osoby, które złożyły wnioski o stypendium mają wydane decyzje przyznające, 

kwota, która pozostaje ze stypendiów jest zwracana, 

zastępstwa są płatne (nie bierze się tu pod uwagę tzw. zastępstw koleżeńskich), 

zapisy zawarte w projekcie uchwały na druku nr 4 są wynikiem aktualizacji potrzeb, 

wdrożona polityka oszczędnościowa zakłada między innymi, że w miejsca osób 

przechodzących na emeryturę nie są zatrudniane nowe, niektóre zadania realizuje się 
przy pomocy osób zatrudnianych w ramach robót publicznych. 

O godz. 13:06 obrady sesji opuściła radna Anetta Makarska. 

O godz. 13:10 na obrady sesji przyszedł radny Piotr Kozak. 

O godz. 13:13 na obrady sesji powróciła Anetta Makarska. 

Radny Mariusz Walter złożył wniosek, aby w projekcie uchwały na druku nr 4 wykreślić 
w par. 2 ust. 5 pkt 2) ppkt a) stypendia dla uczniów na kwotę 80 000 zł. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poddał pod głosowanie wniosek radnego Mariusza 
Waltera: 

e wniosek radnego Mariusza Waltera, aby w projekcie uchwały na druku nr 4 
wykreślić w par. 2 ust. 5 pkt 2) ppkt a) stypendia dla uczniów na kwotę 80 000 zł. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 17 radnych przy głosach: 

„za”-4, 
„przeciw ” — 10, 

„wstrzymał się” — 3, 
odrzuciła ww. wniosek, aby w projekcie uchwały na druku nr 4 wykreślić w par. 2 ust. 5 pkt 

2) ppkt a) stypendia dla uczniów na kwotę 80 000 zł. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 27 do niniejszego 

protokołu 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 4. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —14 „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” —3 podjęła 

uchwałę nr 927/LXX/2023 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

Miasta Jarosławia na 2023 rok — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania 

stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu, uchwała nr 927/LXX/2023 stanowi załącznik 
nr 29 do niniejszego protokołu 

5/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Jarosławia na 2023 rok - projekt stanowi 
załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że zmiany 

w planach jednostek budżetowych prowadzących działalność określoną w ustawie o systemie 

oświaty, które gromadzą dochody i wydatki na wydzielonym rachunku, o którym mowa w art. 

223 ustawy o finansach publicznych wprowadza się na wniosek dyrektorów szkół: Szkoły 

Podstawowej nr 1 im. św. Królowej Jadwigi, Szkoły Podstawowej nr 2 im. ks. Stanisława 

Konarskiego oraz Szkoły Podstawowej nr 10 im. Wojska Polskiego. Dokonanie powyższych 

zmian konieczne jest w związku z uzyskaniem dodatkowych dochodów z tytułu najmu 

pomieszczeń szkolnych. Uzyskane dochody wydatkowane będą zgodnie z uchwałą nr 

920/LXXVIII/10 Rady Miasta Jarosławia z dnia 26 września 2010 r. w sprawie określenia 

gminnych jednostek budżetowych prowadzących działalność określoną w ustawie z dnia 14 

grudnia 2016 r. — Prawo oświatowe, które gromadzą dochody określone w uchwale na 

wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu 

sporządzania planu finansowego dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku 

i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania 

(z późn. zmian. ). 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił przewodniczący komisji Jarosław 

Litwiak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 

Komisja wydała opinię pozytywną. 

Podczas procedowania uchwały na druku nr 5 radny Marcin Nazarewicz odniósł się do 

poprzedniego projektu uchwały na druku nr 4 i poinformował, że w kwestii zastępstw 

w szkołach zwróci się z zapytaniem do Szkoły Podstawowej nr 7 w Jarosławiu. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 5. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” - 17, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 928/LXX/2023 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Miasta Jarosławia na 2023 rok — raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu, uchwała nr 

928/LXX/2023 stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu 

6/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok- projekt stanowi 

załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 
Wymieniony projekt uchwały na druku nr 6 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta 
Jarosławia na 2023 rok- projekt stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że zmiany 
w budżecie miasta na rok 2023 wprowadza się w związku z przyznaniem Gminie Miejskiej 
Jarosław dotacji celowej przez Ministra Finansów w ramach Funduszu Edukacji Finansowej 

środków na realizację programu „Lekcje o finansach”. Przedmiotem Programu „Lekcje 
o finansach” jest wsparcie realizacji działań z zakresu edukacji finansowej polegających na 
przeprowadzeniu, wśród uczniów szkół podstawowych, minimum 3 zajęć lekcyjnych z zakresu 
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szeroko rozumianych finansów. Elementem Programu jest także popularyzowanie wiedzy 
o instytucjach publicznych działających w obszarze finansów poprzez organizację wycieczki 
edukacyjnej. Celami Programu są rozbudzenie zainteresowania zagadnieniami finansowymi 

i podniesienie kompetencji finansowych uczniów. Dofinansowanie w ramach Programu 
obejmuje do 80% kosztów przeprowadzenia zajęć lekcyjnych i wycieczek edukacyjnych 
obejmujących w swoim programie treści z zakresu finansów. Łączny koszt zadania to kwota 

76 793,30 zł, w tym otrzymane dofinansowanie - 61 432,00 zł. Pozostałe koszty pokryte 
zostaną z wpłat rodziców dzieci, które będą uczestniczyć w programie. 

Dofinansowanie w ramach programu obejmuje organizację zajęć i wycieczek szkolnych 

w następujących szkołach: 
1) Szkoła Podstawowa nr I im. św. Królowej Jadwigi: 
- wycieczka jednodniowa dla 44 uczniów, koszt wycieczki 7 400,16 zł, w tym dofinansowanie 
5 920,00 zł, 
- wycieczka jednodniowa dla 46 uczniów, koszt wycieczki 7 500,00 zł, w tym dofinansowanie 

- 6 000,00 zł, 
2) Szkoła Podstawowa nr 2 im. ks. Stanisława Konarskiego: 

- wycieczka jednodniowa dla 44 uczniów, koszt wycieczki 3 597,60 zł, w tym dofinansowanie 
- 2 878,00 zł, 

- wycieczka jednodniowa dla 46 uczniów, koszt wycieczki 3 706,00 zł, w tym dofinansowanie 

- 2 964,00 zł, 
3) Szkoła Podstawowa nr 4 im Stefana Żeromskiego: 
- wycieczka jednodniowa dla 48 uczniów, koszt wycieczki 4 043,50 zł, w tym dofinansowanie 
- 3 234,00 zł, 
4) Szkoła Podstawowa nr 5 im. Baśki Puzon: 

- wycieczka jednodniowa dla 45 uczniów, koszt wycieczki 7 975,36 zł, w tym dofinansowanie 
- 6 380,00 zł, 

- wycieczka jednodniowa dla 41 uczniów, koszt wycieczki 7 755,44 zł, w tym dofinansowanie 
- 6 204,00 zł, 

- wycieczka dwudniowa dla 48 uczniów, koszt wycieczki 23 060,00 zł, w tym dofinansowanie 

- 18 448,00 zł, 

5) Szkoła Podstawowa nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza: 
- wycieczka dwudniowa dla 16 uczniów, koszt wycieczki 11 755,24 zł, w tym dofinansowanie 

- 9 404,00 zł. 

Termin realizacji zadania: do 22 grudnia 2023 r. 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił przewodniczący komisji Jarosław 
Litwiak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabierali radny Mariusz Walter, radny Jarosław Litwiak, radny Marcin 
Nazarewicz i wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót pytając: 

e dlaczego w załączniku do uchwały nie są uwzględnione Szkoły Podstawowe nr 6, 7 i 9, 

e kiedy szkoły otrzymały informację o projekcie, 

e czy wszystkie szkoły miały jednakowe terminy i jednakową ilość czasu, 

e których klas dotyczy program. 

Odpowiedzi udzielała dyrektor Wydziału Oświaty i Sportu Renata Chlebowska, tłumacząc, 
ŻE: 
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dofinansowanie otrzymały szkoły, które wypełniły stosowne wnioski, 

e Szkoła Podstawowa nr 6 nie zakwalifikowała się, gdyż zgłosiła wniosek po terminie, 
a szkoły nr 7 i 9 wcale nie złożyły wniosków, 

e wszystkie szkoły w jednym terminie otrzymały informację o możliwości przystąpienia 
do projektu (w miesiącu październiku), 

e projekt dotyczy dzieci starszych, ale można też mieszać grupy. 

Skarbnik miasta Anna Gołąb złożyła autopoprawkę, aby w par. 1 projektu uchwały na druku 
nr 6 w ust. l pkt 1 dokonać poprawki polegającej na zmianie kwoty „ól 434,52 zł” na 

„61 432,00 zł” oraz w par. 1 ust. I pkt 2 kwotę „15 358,78 zł” zastąpić kwotą .„15 561,30 zł”. 

O godz. 13:32 obrady sesji opuścił radny Marcin Nazarewicz. 

O godz. 13:35 na obrady sesji powrócił radny Marcin Nazarewicz. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poddał pod głosowanie autopoprawkę zgłoszoną przez 

skarbnik Annę Gołąb: 

e wniosek zgłoszony przez Skarbnika Miasta, aby w par. 1 projektu uchwały na 

druku nr 6 w ust. 1 pkt I dokonać poprawki polegającej na zmianie kwoty 
„61 434,52 zł” na „61 432,00 zł” oraz w par. 1 ust. 1 pkt 2 kwotę „15 358,78 zł” 

zastąpić kwotą „15 561,30 zł”. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 17 radnych przy głosach: 

„za ”- 16, 

„przeciw ” — brak, 

„wstrzymał się” — 1, 

przyjęła ww. wniosek, aby w par. I projektu uchwały na druku nr 6 w ust. I pkt I dokonać 
poprawki polegającej na zmianie kwoty „61 434,52 zł” na „61 432,00 zł” oraz w par. 1 ust. 

1 pkt 2 kwotę „15 358,78 zł” zastąpić kwotą „15 561,30 zł”. 
-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 35 do niniejszego 

protokołu 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 6. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —17, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 
podjęła uchwałę nr 929/LXX/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok- raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu, uchwała nr 

929/LXX/2023 stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 

7 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 1/1/2023 w części tekstowej 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 2/12 obszaru położonego w rejonie 
ulic Batalionów Chłopskich, Dolnoleżajska i Brodowicze w Jarosławiu - projekt stanowi 
załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepana Łąka poinformował, że do uchwały 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 1/1/2023 w części tekstowej Miejscowego 
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Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 2/12 obszaru położonego w rejonie ulic 

Batalionów Chłopskich, Dolnoleżajska i Brodowicze w Jarosławiu. Na obszarze, którego 
dotyczy niniejsza uchwała, obowiązuje Miejscowy Plan Zagospodarowania Przestrzennego Nr 
2/12 obszaru położonego w rejonie ulic Batalionów Chłopskich, Dolnoleżajska i Brodowicze 

w Jarosławiu, uchwalony uchwałą Nr 811/LXX/2014 Rady Miasta Jarosławia z dnia 18 sierpnia 
2014 r., ogłoszoną w Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego z 2014 r., poz. 
2497 z dnia 23 września 2014 r. Ustalenie przeznaczenia terenów, w tym dla inwestycji celu 
publicznego oraz określenia sposobów ich zagospodarowania i zabudowy następuje 

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego. Na podstawie art. 14 ust. I, 2 i 4 
ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, rada gminy 
podejmuje uchwałę o przystąpieniu do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Zmiana planu miejscowego następuje w takim trybie, w jakim jest on 

uchwalany (art. 27 ustawy). Integralną częścią uchwały jest załącznik graficzny nr 1 określający 
granice obszaru objętego zmianą planu. Planowana zmiana części tekstowej planu dotyczy 
korekty zapisów uniemożliwiających lokalizację sieci kanalizacji sanitarnej na obszarze 

objętym wyżej wymienionym planem. Szczególnie $ 6, który zakazuje na obszarze objętym 
planem lokalizacji przedsięwzięć mogących zawsze znacząco oddziaływać na środowisko oraz 
przedsięwzięć mogących potencjalnie znacząco oddziaływać na środowisko (na podstawie $ 3 

ust. I pkt 81 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 10 września 2019 r. w sprawie 
przedsięwzięć mogących znacząco oddziaływać na środowisko do przedsięwzięć mogących 
potencjalnie znacząco oddziaływać na środowisko zalicza się m.in. sieci kanalizacyjne 

o całkowitej długości przedsięwzięcia nie mniejszej niż 1 km). Pozostałe zmiany mają na celu 
prewencyjne wykluczenie innych zapisów, które w przyszłości również mogłyby utrudniać 
budowę kanalizacji. W tym stanie rzeczy uchwała niniejsza znajduje pełne uzasadnienie 
w treści art. 18 ust. 2 pkt 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz art. 14 

ust. 1 i art. 27 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił przewodniczący komisji Krzysztof 
Kiper. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabierali radny Marcin Nazarewicz oraz radny Piotr Kozak pytając: 

e dlaczego w projekcie uchwały w $ 2 pkt 2 znalazł się zapis „„5) zakaz realizacji nowych 
napowietrznych sieci światłowodowych”, 

w jakich rejonach miasta istnieje napowietrzna sieć światłowodowa, 

czy można rozumieć, że za brak kanalizacji w dzielnicy nr VII odpowiadają mieszkańcy, 
którzy nie wyrazili zgody na przebieg sieci przez ich działki, ale wina leży po stronie 

wadliwych przepisów MPZP, 

e czy wykreślenie zapisu o zakazie realizacji nowych napowietrznych sieci 
światłowodowych będzie miało jakieś negatywne konsekwencje. 

Radny Marcin Nazarewicz poinformował, że napowietrzne sieci światłowodowe występują 
wzdłuż głównych ciągów komunikacyjnych miasta od ulicy Dolnoleżajskiej przez Brodowicze, 

Stawki do Batalionów Chłopskich. Wprowadzenie zakazu realizacji nowych napowietrznych 
sieci zablokuje kolejne podłączenia, co nie było zamiarem radnego, kiedy to na poprzedniej 

sesji wnioskował o przygotowanie projektu uchwały zmieniającej MPZP umożliwiający 
skanalizowanie dzielnicy nr VII. 

Odpowiedzi udzielali dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem 
Komunalnym i Ochrony Środowiska Grażyna Strzelec oraz burmistrz miasta Waldemar 

Paluch tłumacząc, że: 
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e zapis o zakazie sieci światłowodowej (niewykluczający istniejących już sieci) jest 
analogiczny z zawartym w uchwale z 2014 roku zapisem mówiącym o zakazie budowy 

nowych sieci energetycznych, 

e nie ma wiedzy na temat rejonów miasta, w których jest napowietrzna sieć 

światłowodowa, 

e wykreślenie zapisu o zakazie realizacji nowych napowietrznych sieci światłowodowych 
nie będzie powodować żadnych problemów, 

e projekt budowy kanalizacji sanitarnej w dzielnicy nr VII jest realizowany, podejmuje 
się nieustannie działania, by iść w kierunku rozpoczęcia prac związanych z budową 

kanalizacji, 

e niektórzy mieszkańcy tej części miasta nie wyrażają zgody na przejście sieci 
kanalizacyjnych przez ich działki, a ostatnio rada parafialna, której członkiem jest radny 

Mariusz Walter, nie wyraziła zgody na przejście „pod wiertłem” pod parkingiem 
kościoła, stąd potrzeba zmiany MPZP, co wiąże się z wydłużeniem czasu o około 

półtora roku do dwóch lat. 

O godz. 13:43 obrady sesji opuściła radna Dorota Batiuk-Jankiewicz. 

O godz. 13:46 na obrady sesji powróciła radna Dorota Batiuk-Jankiewicz. 

Radny Marcin Nazarewicz złożył wniosek do projektu uchwały na druku nr 7 o wykreślenie 
w par. 2 pkt 2) o treści: „w par. 5 dodaje się pkt 5 w brzmieniu: 5) zakaz realizacji nowych 

napowietrznych sieci światłowodowych”. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poddał pod głosowanie wniosek radnego Marcina 

Nazarewicza: 

e wniosek radnego Marcina Nazarewicza do projektu uchwały na druku nr 7 
o wykreślenie w par. 2 pkt 2) o treści: „w par. 5 dodaje się pkt 5 w brzmieniu: 5) 
zakaz realizacji nowych napowietrznych sieci światłowodowych”. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 17 radnych przy głosach: 

„za”< 17, 

„przeciw ” — brak, 
„wstrzymał się " — brak, 

przyjęła ww. wniosek do projektu uchwały na druku nr 7 o wykreślenie w par. 2 pkt 2) 

o treści: „w par. 5 dodaje się pkt $ w brzmieniu: 5) zakaz realizacji nowych napowietrznych 

sieci światłowodowych”. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 39 do niniejszego 

protokołu 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 7 wraz z przyjętą poprawką. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 17, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 
podjęła uchwałę nr 930/LXX/2023 w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany Nr 1/1/2023 w części tekstowej Miejscowego 
Planu _Zagospodarowania__ Przestrzennego _Nr__2/12_ obszaru 
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położonego w rejonie ulic Batalionów Chłopskich, Dolnoleżajska 

i Brodowicze w Jarosławiu — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania 

stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu, uchwała nr 930/LXX/2023 stanowi załącznik 

nr 41 do niniejszego protokołu 
nn... w zn. n nne... ener teesce 

8/ zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe transportu 
zbiorowego na terenie Miasta Jarosławia — projekt stanowi załącznik nr 42 do niniejszego 
protokołu 
Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepana Łąka poinformował, że wychodząc 
naprzeciw postulatom Związku Zawodowego Pracowników MOPS w Jarosławiu w kwestii 

umożliwienia korzystania pracownikom socjalnym zatrudnionym w Miejskim Ośrodku 
Pomocy Społecznej w Jarosławiu z przejazdów jarosławską komunikacją miejską 

uzasadnionym jest wprowadzenie bezpłatnych przejazdów dla ww. pracowników w czasie 
wykonywania przez nich obowiązków służbowych. Pracownicy socjalni swoim wsparciem 

obejmują wszystkich podopiecznych ośrodka zamieszkałych na terenie Miasta Jarosławia. 
Bezpłatne korzystanie z przejazdów komunikacją miejską znacznie ułatwiłoby im dotarcie do 

środowisk objętych wsparciem MOPS w Jarosławiu. 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił przewodniczący komisji Jarosław 
Litwiak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinię pozytywną. 

O godz. 14:07 obrady sesji opuścił radny Maciej Wałęga. 

O godz. 14:07 obrady sesji opuściła wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót. 

O godz. 14:11 na obrady sesji powróciła wiceprzewodhnicząca rady Agnieszka Wywrót. 

O godz. 14:11 obrady sesji opuściła radna Magdalena Cisek-Skiba. 

O godz. 14:16 na obrady sesji powróciła radna Magdalena Cisek-Skiba. 

Głos w dyskusji zabierali radny Marcin Nazarewicz, radny Piotr Kozak, radny Mariusz 
Walter i radny Jarosław Litwiak pytając: 

e 0 co dokładnie postulowały związki zawodowe i czy przedłożony projekt uchwały jest 
zgodny z tymi wnioskami, 

e kto wydawał legitymacje imienne i bilety miesięczne od momentu fuzji spółek MZK 
i PWiK, 

e jak wyglądała kwestia związana z wydawaniem biletów ulgowych dla dzieci, osób 
starszych i biletów miesięcznych przez prawie rok od momentu fuzji, 

e jak wprowadzenie bezpłatnych przejazdów dla pracowników socjalnych MOPS-u 
wpłynie na rekompensatę wypłacaną przez Gminę Miejską Jarosław PWiK-owi 
i umowę wieloletnią, którą kiedyś gmina miała zawartą z MZK, 

e dlaczego w ślad za projektem uchwały na druku nr 8, burmistrz nie przedłożył projektu 
uchwały, który regulowałby skutki finansowe tej decyzji, 

e czy istnieje podpisana umowa między Gminą Miejską Jarosław a PWiK na 
dofinansowanie i zwrot środków za przyznane ulgi w przejazdach zbiorowym 
transportem na terenie miasta Jarosławia. 
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Odpowiedzi udzielali zastępca dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Jarosławiu Barbara Kwaśniak, prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 
w Jarosławiu Andrzej Wysocki oraz skarbnik miasta Anna Gołąb tłumacząc, że: 

e związki zawodowe zwróciły się w maju o przyznanie 250 zł ryczałtu na przejazd 

pracownika z siedziby ośrodka do miejsca wykonywania czynności zawodowych, 

e połączenie spółek — nie było żadnym przejęciem, lecz pełną sukcesją — a przy sukcesji 
pełnej wchodzi majątek oraz wszystkie inne prawa, tak więc od 6 grudnia 2022 r. 
wszystkie zobowiązania i wszystkie inne rzeczy prowadzi PWiK, 

e jeśli Rada Miasta Jarosławia podejmie uchwałę przedstawioną na druku nr 8, wówczas 
zostaną przekalkulowane dane, wyliczone w projekcie uchwały i jeśli zajdzie taka 
potrzeba — to do projektu budżetu zostaną zgłoszone stosowne poprawki. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 8. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —16, ,„przeciw” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 931/LXX/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie 
ustalenia cen_ urzędowych za usługi przewozowe _ transportu 

zbiorowego na terenie Miasta Jarosławia — raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu, uchwała nr 

931/LXX/2023 stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu. 

9/ w sprawie określenia stawki za I km przebiegu pojazdu uwzględnionej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców do 

placówek oświatowych — projekt stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepana Łąka poinformował, że zgodnie 
z przepisami art. 32 ust. 6 i art. 39 ust. 4 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe 
(t.j.Dz.U.2023.900) gmina jest zobowiązana do zapewnienia uprawnionym, niepełnosprawnym 
dzieciom, młodzieży i uczniom bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do 

określonych przepisem ustawy placówek oświatowych. Obowiązek dowozu gmina może 
realizować poprzez zorganizowane bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu dzieci, 

młodzieży i uczniów we własnym zakresie albo poprzez zwrot rodzicom kosztów przewozu 
dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców. Zgodnie z art. 39a ust. 3 ustawy Prawo oświatowe 
stawkę za I kilometr przebiegu pojazdu określa rada gminy, w drodze uchwały, przy czym 

stawka ta nie może być niższa niż określona w przepisach wydanych na podstawie art. 34a ust. 
2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o transporcie drogowym (t.j.Dz.U.2022.2201). W projekcie 
uchwały zaproponowano stawki zgodne z $ 2 Rozporządzenia Ministra Infrastruktury z dnia 
22 grudnia 2022 r. zmieniającym rozporządzenie w sprawie warunków ustalania oraz sposobu 

dokonywania zwrotu kosztów używania do celów służbowych samochodów osobowych, 
motocykli i motorowerów niebędących własnością pracodawcy (Dz.U. z 2023 r. poz. 5). 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabierali radny Marcin Nazarewicz i radny Mariusz Walter pytając: 
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e czy zaproponowana w projekcie uchwały na druku nr 9 zmiana stawki za I km 
przebiegu pojazdu uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu 
niepełnosprawnych dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców do placówek 
oświatowych będzie miała wpływ na zlecanie świadczenia usługi związanej z tym 

transportem na zewnątrz, 

e czy w budżecie miasta zostały zabezpieczone środki na te wyższe stawki, 

czy podmioty, które w zadaniach konkursowych składają ofertę na dowóz dzieci 
z niepełnosprawnościami do placówek oświatowych są rozliczane według tych stawek, 

czy według stawek zaproponowanych przez siebie w ofertach. 

Odpowiedzi udzielała dyrektor Wydziału Oświaty i Sportu Renata Chlebowska tłumacząc, 
że: 

e jest to uchwała porządkująca, 

e od stycznia następnego roku muszą zostać zaplanowane środki finansowe na dowóz 
dzieci z niepełnosprawnościami do placówek oświatowych, 

e miasto nie może sobie pozwolić na to, by nie zabezpieczać środków na dowóz dzieci 
z niepełnosprawnościami do placówek oświatowych — jest to zadanie własne gminy, 

e osoby, które dowożą dzieci z niepełnosprawnościami — indywidualnie są rozliczane 
z tych stawek, 

e komisja konkursowa wybiera najlepszą ofertę, spełniającą wymogi konkursowe. 

O godz. 14:27 obrady sesji opuścił radny Piotr Kozak. 

O godz. 14:28 obrady sesji opuścił radny Mariusz Walter. 

O godz. 14:28 na obrady sesji powrócił radny Sebastian Kogut. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 9. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —15, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 932/L1XX/2023 w sprawie określenia stawki za 1 
km przebiegu pojazdu uwzględnionej przy obliczaniu zwrotu rodzicom 

kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży, uczniów oraz 
rodziców do placówek oświatowych — raport z przeprowadzonego imiennego 

głosowania stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu, uchwała nr 932/LXX/2023 
stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu. 

10/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Miejską Jarosław a Gminą Miejską Przemyśl na zapewnienie opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami pochodzącymi z terenu Gminy Miejskiej Jarosław — projekt stanowi załącznik nr 
48 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepana Łąka poinformował, że projekt 
uchwały dotyczy zawarcia porozumienia z Gminą Miejską Przemyśl w zakresie zapewnienia 

opieki nad bezdomnymi zwierzętami. Zgodnie z art. 3 ust. 2 pkt 14 ustawy z dnia 13 września 
1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach ( Dz.U.2023.1469 t.j.) gminy zapewniają 
czystość i porządek na swoim terenie oraz tworzą warunki niezbędne do ich utrzymania, w tym 
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organizują ochronę przed bezdomnymi zwierzętami. Jest to zadanie własne gminy z zakresu 
zaspokajania zbiorowych potrzeb jej mieszkańców. Od roku 1999 bezdomne zwierzęta 

wyłapywane z terenu miasta Jarosławia są umieszczane w schronisku w Orzechowcach, które 
stanowi własność Gminy Miejskiej Przemyśl. Gmina Miejska Jarosław dysponuje na terenie 

schroniska w Orzechowcach dwudziestoma miejscami dla bezdomnych psów. Zgodnie z art. 
10 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym wykonywanie zadań publicznych 
może być realizowane w drodze współdziałania miedzy jednostkami samorządu terytorialnego. 

Gminy, związki międzygminne oraz stowarzyszenia jednostek samorządu terytorialnego mogą 

sobie wzajemnie bądź innym jednostkom samorządu terytorialnego udzielać pomocy, w tym 

pomocy finansowej. Udzielenie Gminie Miejskiej Przemyśl pomocy finansowej na 
prowadzenie schroniska uzasadnione jest względami ekonomicznymi (utworzenie takiego 
schroniska na terenie miasta Jarosławia wymaga ogromnych nakładów finansowych). Również 
kwestie społeczne związane z uciążliwością takiego miejsca, a także korzystne dla Miasta 
warunki współpracy poparte dorobkiem wieloletniej kooperacji, świadczą, iż wybór formy 

realizacji - w obecnej sytuacji - przedmiotowego zadania własnego wydaje się najbardziej 

optymalny. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił przewodniczący komisji Krzysztof 

Kiper. Komisja wydała opinię pozytywną. 

O godz. 13:32 na obrady sesji powrócił radny Mariusz Walter. 

W punkcie tym głos zabrali radny Marcin Nazarewicz oraz radny Mariusz Walter 
poruszając temat sfory psów biegającej na terenie dzielnicy nr VII i stwarzającej zagrożenie dla 

zwierząt oraz ludzi. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, że temat ten powinien zostać zgłoszony 
w punkcie wolne wnioski. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 10. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 
głosach: „za” —15, „przeciw — brak i „wstrzymał się” -—1 podjęła uchwałę nr 

933/LXX/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia cen urzędowych za 
usługi przewozowe transportu zbiorowego na terenie Miasta Jarosławia — raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu, 

uchwała nr 933/LXX/2023 stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu. 

O godz. 14:35 obrady sesji opuścił radny Marcin Nazarewicz. 

O godz. 14:35 obrady sesji opuścił radny Jarosław Litwiak. 

11/ w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy — projekt stanowi załącznik nr 51 
do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepana Łąka poinformował, że projekt 
uchwały dotyczy nieruchomości oznaczonej w operacie ewidencji gruntów i budynków miasta 
Jarosławia obręb 3 jako działka nr 1798 o powierzchni 0,0823 ha z przeznaczeniem na uprawy 
rolne. W związku z terminem zakończenia 3- letniej umowy dzierżawca złożył ponownie 
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wniosek do Burmistrza Miasta Jarosławia o zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas 
nieoznaczony. Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy o samorządzie gminnym 

(Dz.U.2023.40) i art. 37 pkt 4 ustawy o gospodarce nieruchomościami (Dz.U.2023.344), na 
zawarcie kolejnej umowy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, 
wymagana jest uchwała Rady Miasta Jarosławia, pozwalająca na wydzierżawienie i odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił przewodniczący komisji Krzysztof 
Kiper. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały na druku 
nr 11. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 
głosach: „za” —14, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” - brak _podjęła uchwałę 

nr 934/LXX/2023 w sprawie wyrażenia zgody na _ wydzierżawienie 

nieruchomości oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik 

nr 52 do niniejszego protokołu, uchwała nr 934/LXX/2023 stanowi załącznik nr 53 do 
niniejszego protokołu. 

nnn nnn nnn znane zaa znasz zee 

O godz. 14:38 na obrady sesji powrócił radny Jarosław Litwiak. 

12/ w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy — projekt stanowi załącznik nr 54 
do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepana Łąka poinformował, że projekt 
uchwały dotyczy nieruchomości położonej przy ul. Chopina w Jarosławiu oznaczonej 

w ewidencji gruntów i budynków miasta Jarosławia obręb 4 jako działka nr 1968/1 
o powierzchni 0,0455 ha zabudowana w części szeregiem garaży o konstrukcji stalowej. 
Dzierżawca, który posiada umowę dzierżawy na czas nieoznaczony na część nieruchomości 

o powierzchni 0,0018 ha zabudowanej garażem tymczasowym, zwrócił się z wnioskiem do 

Burmistrza Miasta Jarosławia o rozwiązanie umowy w związku ze zbyciem garażu. Osoba, 
która nabyła garaż od obecnego dzierżawcy, złożyła do Burmistrza Miasta Jarosławia wniosek 
o zawarcie umowy dzierżawy na tę część nieruchomości, na której usytuowany jest garaż. 
Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U.2023.40) i art. 37 pkt 

4 ustawy o gospodarce nieruchomościami (Dz.U.2023.344) na zawarcie kolejnej umowy na 
czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, wymagana jest uchwała Rady 

Miasta Jarosławia, pozwalająca na wydzierżawienie i odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił przewodniczący komisji Krzysztof 
Kiper. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 12. 
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Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 

głosach: „za” —15, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę 

nr __935/LXX/2023 w sprawie wyrażenia zgody na_ wydzierżawienie 
nieruchomości oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik 

nr 55 do niniejszego protokołu, uchwała nr 935/LXX/2023 stanowi załącznik nr 56 do 

niniejszego protokołu. 
o... 000000000 00000 eo ee eee... e.o..e 

13/ w sprawie wyrażenia zgody na najem części nieruchomości oraz na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu — projekt stanowi załącznik nr 57 do 

niniejszego protokołu 

O godz. 14:43 na obrady sesji powrócił radny Marcin Nazarewicz. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepana Łąka poinformował, że przedmiotem 

niniejszej uchwały jest wyrażenie zgody na najem lokalu użytkowego mieszczącego się na 
I-piętrze budynku Rynek 6 w Jarosławiu na prowadzenie biura senatorskiego. Zgodnie z art. 37 
ust. 4 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami na zawarcie kolejnej 

umowy w trybie bezprzetargowym wymagana jest zgoda rady miasta. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił przewodniczący komisji Krzysztof 

Kiper. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 13. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —16, „przeciw — brak i „wstrzymał się” — brak podjęła 

uchwałę nr 936/LXX/2023 w sprawie wyrażenia zgody na najem części 
nieruchomości oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy najmu — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 58 
do niniejszego protokołu, uchwała nr 936/LXX/2023 stanowi załącznik nr 59 do niniejszego 

protokołu. 

14/ w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości — projekt stanowi załącznik 
nr 60 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepana Łąka poinformował, że projekt 
uchwały dotyczy nieruchomości położonej przy Zespole Szkół Ekonomicznych 
i Ogólnokształcących im. Marii Dąbrowskiej w Jarosławiu, Pl. Mickiewicza 13, oznaczonej 

w ewidencji gruntów i budynków miasta Jarosławia obręb 4 jako działka nr 2429 o pow. 0,1070 
ha. Na część nieruchomości o powierzchni 8.50 m* Zespół Szkół Ekonomicznych 
i Ogólnokształcących im. Marii Dąbrowskiej w Jarosławiu posiada na okres jednego roku 
umowę dzierżawy z przeznaczeniem na usytuowanie pojemników na odpady komunalne. 

Termin zakończenia umowy przypada na dzień 31.12.2023 r. Zespół Szkół Ekonomicznych 
i Ogólnokształcących im. Marii Dąbrowskiej w Jarosławiu zwrócił się ponownie z wnioskiem 
do Burmistrza Miasta Jarosławia o zawarcie kolejnej umowy na czas określony od 01.01.2024 
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r. do 31.12.2024 r. Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy o samorządzie gminnym 
(Dz.U.2023.40) i art. 37 pkt 4 ustawy o gospodarce nieruchomościami (Dz.U.2023.344) na 
zawarcie kolejnej umowy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, 
potrzebna jest Uchwała Rady Miasta Jarosławia, pozwalająca na wydzierżawienie i odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił przewodniczący komisji Krzysztof 
Kiper. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 14. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —16, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak podjęła 

uchwałę nr 937/LXX/2023 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 61 
do niniejszego protokołu, uchwała nr 937/LXX/2023 stanowi załącznik nr 62 do niniejszego 

protokołu. 

gg... nn... nn... zę... iresese 

Ad KV. Wytypowanie przedstawiciela Rady Miasta Jarosławia do prac komisji 

mającej na celu opiniowanie złożonych ofert w konkursie pn. „Dowóz dzieci 

niepełnosprawnych do Ośrodka Rehabilitacyjno-Edukacyjno-Wychowawczego 
w Jarosławiu w 2024 roku” — pismo stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że dnia 9 listopada 
2023 r. wpłynęło pismo od dyrektor Wydziału Oświaty i Sportu Urzędu Miasta Jarosławia 
Renaty Chlebowskiej w sprawie oddelegowania przedstawiciela Rady Miasta Jarosławia do 

prac w komisji mającej na celu opiniowanie złożonych ofert w konkursie pn. „Dowóz dzieci 
niepełnosprawnych do Ośrodka Rehabilitacyjno-Edukacyjno- Wychowawczego w Jarosławiu 
w 2024 roku”. 

Wobec powyższego poprosił o zgłoszenie dwóch kandydatów do prac komisji. 

Wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót zgłosiła radną Jolantę Makarowską, która 
wyraziła zgodę na kandydowanie. 
Przewodniczący rady Szczepan Łąka zgłosił wiceprzewodniczącą rady Bożenę Łanowy, 
która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Radny Mariusz Walter zgłosił radnego Marcina Nazarewicza, który wyraził zgodę na 
kandydowanie. 

Wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót wobec zgłoszenia trzech kandydatów do prac 

komisji zapytała, czy mogą pozostać zgłoszone trzy osoby. Odpowiedzi pozytywnej udzieliła 
dyrektor WOS Renata Chlebowska. 

Wobec braku uwag Rada Miasta Jarosławia przystąpiła do głosowania trzech kandydatów do 
prac komisji mającej na celu opiniowanie złożonych ofert w konkursie pn. „Dowóz dzieci 

niepełnosprawnych do Ośrodka Rehabilitacyjno-Edukacyjno- Wychowawczego w Jarosławiu 
w 2024 roku” w osobach radnych: Jolanta Makarowska, Bożena Łanowy i Marcin 

Nazarewicz. 
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Rada Miasta Jarosławia w obecności 16 radnych przy głosach „za” — 15, 

„przeciw ” — brak, „wstrzymał się” — I wydelegowała do prac w komisji mającej 

na celu opiniowanie złożonych ofert w konkursie pn. „Dowóz dzieci 

niepełnosprawnych do Ośrodka Rehabilitacyjno-Edukacyjno-Wychowawczego 
w Jarosławiu w 2024 roku” w osobach radnych: Jolanta Makarowska, Bożena 

Łanowy i Marcin Nazarewicz 
- raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 64 do niniejszego 

protokołu 

  

| PRZERWA OD GODZ. 14:51 DO GODZ. 15:20 
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Ad VI. Informacja na temat realizacji inwestycji miejskich 

Po przerwie na obrady sesji nie powrócił radny Janusz Szkodny. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poprosił dyrektor Wydziału 

Infrastruktury Technicznej o przedstawienie informacji na temat realizacji inwestycji miejskich 
Magdalenę Zarębską - Lorenowicz — prezentacja stanowi załącznik nr 65 do niniejszego 
protokołu. 

W punkcie tym głos zabrali radny Marcin Nazarewicz, radny Witold Duszyński i radny 

Mariusz Walter pytając: 

e o inwestycję związaną z termomodernizacją budynku Szkoły Podstawowej nr 11, 

e co przewiduje się w budynku po dotychczasowej siedzibie MZK, 

e o zamontowaną platformę podjazdową dla osób niepełnosprawnych w Szkole 
Podstawowej nr 4, 

e na jakim etapie jest budowa mieszkań w ramach SIM Podkarpacie, 

e jak planuje się rozwiązać przebudowę ulicy Pełkińskiej z Pogodną, czy poprzez budowę 
ronda, 

e o zabezpieczanie dużych środków finansowych w budżecie na oświetlenie w kontekście 
wyłączanych lamp w mieście, 

e ile środków na inwestycje pochodziło z pieniędzy rządowych (z podziałem na 
poszczególne zadania), 

e dlaczego w prezentacji nie ujęto dokumentacji projektowej na budowę kanalizacji 
w dzielnicy nr VII, 

e na jakim etapie są prace, jeśli chodzi o Centrum Przesiadkowe, 

co zrobiono do tej pory w kwestii SIM (w prezentacji wykazano 23 mln, a nie widać 
postępu w tym zakresie), 

e jakie roboty zostały wykonane lub będą wykonane do końca roku na ulicy 
Tarnowskiego i Bocznej Pogodnej, 

e co się stało z wcześniejszą dokumentacją projektową ulicy Bocznej Pogodnej (projekt 
nie został zaktualizowany i miasto musiało ponieść koszty na opracowanie nowego 
projektu), 

e jaki zakres robót wykonano lub będzie wykonany do końca roku przy ulicy Pełkińskiej, 
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e dlaczego do tej pory nie podjęto żadnych działań związanych z budową przejścia dla 
pieszych przy Szkole Podstawowej nr 9, chociaż takowe wykonano w innym miejscach 
np. przy szkole muzycznej, 
do kogo należy utwardzona działka zaprezentowana na slajdach, 

jakie czynniki spowodowały późne rozpoczęcie prac remontowych w Szkole 
Podstawowej nr 11, co się działo od momentu podpisania umowy (21 grudnia 2021 r.), 

e dlaczego dane przedstawione na slajdach nie odzwierciedlają stanu faktycznego. 

Radny Marcin Nazarewicz zarzucił, iż nieprawdą jest pokazany slajd informujący 

o wykonaniu inwestycji na łączną kwotę 34 mln zł, gdyż część z tych środków została 
przesunięta na przyszły rok, część inwestycji nie została w ogóle rozpoczęta, a część jest 
w początkowym stopniu zaawansowania. 

Odpowiedzi udzielała dyrektor Wydziału [Infrastruktury Technicznej Magdalena 
Zarębska-Lorenowicz informując, iż: 

e w budynku po MZK ma powstać Informatyczne Centrum Zarządzania Miastem wraz 
z monitoringiem oraz punktem obsługi inwestora, 

e platforma podjazdowa dla osób niepełnosprawnych jest na zewnątrz budynku Szkoły 
Podstawowej nr 4, natomiast wewnątrz jest druga platforma zawieszona na ścianie 
i dotyczy tylko parteru, 

e na skrzyżowaniu ulic Pogodnej z Pełkińską wykonane zostanie rondo, 

e budowa mieszkań w ramach SIM jest na etapie uzyskiwania pozwolenia (po złożonym 
odwołaniu), Gmina Miejska Jarosław nie jest inwestorem tego zadania, 

e kanalizację w dzielnicy nr VII projektuje PWiK, 

e na ulicy Dziewiarskiej i Bocznej Sanowej dokonano wymiany oświetlenia na 
energooszczędne — nie są to inwestycje, 

e w * prezentacji (na przedostatnim  slajdzie) pokazano źródło finansowania 
poszczególnych inwestycji i z jakiego programu, 

e droga przy Szkole Podstawowej nr 9 jest zarządzana przez Powiatowy Zarząd Dróg 
i tam należy kierować uwagi, 

e  zeszczegółowymi harmonogramami realizowanych inwestycji radni mogą zapoznać się 
w Wydziale Infrastruktury Technicznej, 

e utwardzona droga znajduje się na działce w dzielnicy nr III na wysokości Jarlanu - jest 
to inwestycja długo wyczekiwana przez mieszkańców, 

e kwota wydatkowana na SIM jest wyłączona ze slajdów, 

termin zakończenia inwestycji w Szkole Podstawowej nr 11 jest planowany na kwiecień 
2024 r. 
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Ad VI. Sprawozdanie z _ działalności burmistrza _w_ okresie 

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał rady - sprawozdanie 
stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że sprawozdanie 

z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady 
Miasta Jarosławia, radni otrzymali elektronicznie wraz z materiałami na sesję i mogli się z tym 
dokumentem zapoznać. 

Wobec braku uwag i pytań, rada przystąpiła do procedowania kolejnego punktu obrad. 
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Ad VIII. Informacja przewodniczącego Rady Miasta Jarosławia 
o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący poinformował, że w okresie sprawozdawczym do biura rady wpłynęły pisma: 

1) 

2) 

3) 

4) 

6) 

7) 

8) 

9) 

z Urzędu Skarbowego w Dębicy na temat analizy oświadczenia majątkowego Prezesa 
Zarządu SIM Podkarpacie Sp. z 0.0. — w wyniku przeprowadzonej weryfikacji nie 

stwierdzono przesłanek do skierowania wniosków do właściwych organów 

o przeprowadzenie kontroli, 
z Państwowej Akademii Nauk Stosowanych im. Bronisława Markiewicza w Jarosławiu 

— prośba o wsparcie finansowe z budżetu miasta na 2024 rok na wyposażenie 
Laboratorium Badawczo-Rozwojowego w  nowopowstałym Budynku AQ0 
zlokalizowanym w kampusie uczelni przy ul. Czarnieckiego 16, 
z Urzędu Skarbowego w Przeworsku — informacja dotycząca oświadczeń majątkowych 

za 2022 rok złożonych przez sekretarza miasta Jarosławia i dyrektor Miejskiego 
Przedszkola nr 3 w Jarosławiu — w wyniku przeprowadzonej weryfikacji nie 

stwierdzono przesłanek do skierowania wniosków do właściwych organów 

o przeprowadzenie kontroli — pismo stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu, 
dwa pisma od sekretarz miasta Magdaleny Kapusty informujące o podmiotach, na rzecz 
których będzie wykonywana praca na cele społeczne przez skazanych i nieletnich 
w roku kalendarzowym 2024 — pisma stanowią kolejno załącznik nr 68 i 69 do 

niniejszego protokołu, 

od wojewody podkarpackiego pismo informujące o wszczęciu postępowania 
zmierzającego do stwierdzenia nieważności uchwały nr 922/LXIX/2023 Rady Miasta 
Jarosławia z dnia 23 października 2023 r. w sprawie ustalenia regulaminu głosowania 

w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Jarosławiu i wyboru Komisji 
Skrutacyjnej — stosowne wyjaśnienia w niniejszej sprawie zostały udzielone i przesłane 

do Wydziału Prawnego i Nadzoru Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego, 
z Rady Dzielnicy nr VII — propozycje zadań inwestycyjnych do ujęcia w projekcie 
budżetu miasta Jarosławia na 2024 rok, 

od mieszkańca miasta Jarosławia w sprawie uwzględnienia w projekcie budżetu miasta 
Jarosławia na 2024 rok odpowiednich środków finansowych na kontynuację budowy 

chodnika wraz z niezbędną infrastrukturą (m.in. podjazdami do nieruchomości, 
odprowadzeniem wód opadowych, barierą energochłonną) wzdłuż ulicy Batalionów 
Chłopskich w kierunku ulicy Kamiennej, 

z Jarosławskiego Koła Związku Dużych Rodzin .„Trzy Plus” w sprawie przywrócenia 
wcześniej obowiązujących w Jarosławiu zniżek dla rodzin wielodzietnych oraz dla 
rodzin posiadających Kartę Dużej Rodziny — pismo otrzymali wszyscy radni, 
od dyrektor Szkoły Podstawowej nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama 
Mickiewicza w Jarosławiu - odpowiedź na pismo przewodniczącego Rady Miasta 

Jarosławia w sprawie prowadzonych prac termomodernizacyjnych w budynku szkoły, 
10) od przewodniczącego Rady Dzielnicy nr III ponowna prośba o podjęcie niezbędnych 

działań do przeprowadzenia wyborów do rad dzielnic, 

11)od Towarzystwa Sportowego Międzyszkolnego Klubu Sportowego .„SAN” — wniosek 
o zarezerwowanie środków finansowych w budżecie miasta Jarosławia na 2024 rok na 
realizację zadań z zakresu kultury fizycznej i sportu, 

12)trzy pisma od rodzica ucznia szkoły podstawowej w Jarosławiu w sprawie 
opublikowania wizerunku jego dziecka w mediach społecznościowych. 
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Ad IX. Wolne wnioski i informacje. 

W tym punkcie obrad głos zabrali: 

4 radny Marcin Nazarewicz 
« zaapelował o podjęcie działań mających na celu ustalenie właścicieli psów 

wałęsających się na terenie dzielnicy nr I i VII, 
s zapytał między innymi o przyczyny późnego rozpoczęcia inwestycji związanej 

z termomodernizacją w Szkole Podstawowej nr 11 (skoro umowa została 
podpisana w grudniu 2021 r.), o temperaturę pomieszczeń w budynku szkoły, 

a zapytał, czy Gmina Miejska Jarosław złożyła wniosek na zapewnienie opieki 
wytchnieniowej na 2024 rok dla rodziców dzieci z niepełnosprawnościami; 

+ radny Mariusz Walter 
a zapytał dlaczego na dzisiejszej sesji przewodniczący zgodził: się na 

przedstawienie przez burmistrza w formie prezentacji realizowanych inwestycji, 
natomiast radnym jest to uniemożliwiane, 

a zapytał dlaczego w poprzednich latach burmistrz nie wprowadzał programów 

oszczędnościowych, a robi to dopiero w momencie, gdy zadłużenie miasta 
„urosło do kosmicznych rozmiarów”, 

a zapytał dlaczego miasto Jarosław spadło w rankingu samorządów aż o 40 miejsc, 
a zauważył, że dziwnym trafem przed sesją udało się naprawić lampę przy 

skrzyżowaniu ulic Dolnoleżajskiej z Batalionów Chłopskich i poprawić 
przejazd ulicą Kraszewskiego, 

s zapytał dlaczego została wyłączona lampa uliczna na skrzyżowaniu przy ulicy 
Kruhel Pełkiński, 

s zapytał, czy remont SPnr 11 nie mógł zostać rozpoczęty wiosną, po zakończeniu 
sezonu grzewczego, 

« zapytał, czy zostaną podjęte działania związane z poprawą stanu technicznego 
ulicy Diamentowej, 

a zawnioskował o poprawę nawierzchni dróg dojazdowych do pól (poprzez 
wyrównanie drogi), 

a oznajmił, że projekt uchwały w sprawie ustalenia kierunków działań Burmistrza 

Miasta Jarosławia, o wprowadzenie którego wnioskował dzisiaj radny Piotr 
Kozak, powinien być potraktowany jako złożony do porządku obrad następnej 
sesjj — oryginał projektu zostanie w najbliższym czasie złożony za 
potwierdzeniem w biurze rady; 

+ radny Sebastian Kogut 
«a zaapelował do radnych, by nie traktowali punktu Wolne wnioski i informacje 

„Jako wolne wypowiedzi radnych albo gorzkie żale”, 

a podziękował dyrektor SP nr 11 Ewie Leniar za wyjaśnienia z sprawie remontu 
szkoły; 

+ radna Bożena Łanowy 

a _ podziękowała funkcjonariuszom Straży Miejskiej za szybką reakcję w sprawie 
wałęsających się psów, 

a zapytała, czy do dyrekcji Szkoły Podstawowej nr 11 wpłynęły skargi w kwestii 
prowadzonego remontu, 

«u zapytała czyją własnością jest teren za szkołą plastyczną, na którym parkują 
samochody; 

+ wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót 
a poinformowała, że jako rodzic dzieci uczęszczających do SP nr 11 wszystkie 

zarzuty na temat prowadzonego remontu w tej placówce i niedogodności dla 
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uczniów są przesadzone, dyrekcja szkoły jest w stałym kontakcie z rodzicami, 
którzy rozumieją całą sytuację i wyrażają nadzieję, że uda się jak najszybciej 

przywrócić ogrzewanie w szkole; 

£ radny Piotr Baran 
s oświadczył, że jego dziecko uczęszcza do SP nr 11 i nigdy nie skarżyło się na 

jakieś niedogodności, podkreślił, że jako rodzic wysyła swoje dziecko do tej 
szkoły świadomie, gdyż wie, że jest pod dobrą opieką i czuje się tam bezpiecznie; 

zaznaczył, że osobiście woli monitorować sprawę przychodząc do szkoły, a nie 
poprzez czytanie artykułów w prasie, czy oglądanie programów w telewizji; 

+ radny Jarosław Litwiak 
u zaznaczył, że z wyjaśnień pani dyrektor wynika, iż potrzeby dzieci z autyzmem 

są brane pod uwagę, gdyż prace remontowe (na przykład związane z wierceniem) 
są wykonywane w możliwie najkrótszym czasie bądź po zakończeniu zajęć 

lekcyjnych; 

+ radna Anetta Makarska 
s odnosząc się do prowadzonej dyskusji na temat remontu w SP nr 11 oznajmiła, 

że tego typu działania będą zawsze wywoływać różne odczucia i reakcje, ale nie 

ulega wątpliwości, że takie prace muszą być prowadzone; żadnemu dziecku nie 
stała się krzywda, a organ prowadzący w każdym momencie może przybyć na 

teren szkoły, by zapoznać się z przebiegiem trwających prac i panującymi 

warunkami. 

W temacie prowadzonej termomodernizacji Szkoły Podstawowej nr 11 wywiązała się długa 

dyskusja. Uczestnicząca w obradach sesji dyrektor szkoły Ewa Leniar, odpowiadała na 
wszelkie pytania radnych w tym zakresie. Mówiła między innymi, że o wszystkich działaniach 

prowadzonych w szkole na bieżąco są informowani rodzice uczniów, organizowane są 
spotkania z radą rodziców. Temperatura w pomieszczeniach szkoły jest na bieżąco 

monitorowana. Faktycznie czasami warunki są niedogodne, ale nie stwarzają zagrożenia dla 
dzieci. Sanepid przeprowadził kontrolę i nie stwierdził żadnych nieprawidłowości. Dyrekcja 
szkoły jest w stałym kontakcie z kierownikiem budowy i jeśli wymaga tego sytuacja, 

pracownicy firmy budowlanej wykonują część prac po zajęciach lekcyjnych. Do tej pory nie 

wpłynęła żadna skarga w kwestii prowadzonych prac remontowych. Jedyną niedogodnością 
był brak zapewnienia w okresie wrzesień-październik ciepłego posiłku dla dzieci, ale problem 
został już rozwiązany i od miesiąca listopada posiłki są wydawane. 

Burmistrz Miasta Waldemar Paluch dodał, że sprawa została nagłośniona 3 listopada, kiedy na 
teren zamknięty wszedł jeden z byłych pracowników szkoły. Zaznaczył, że szkoła jest ogromna, 
posiada aż cztery budynki — A i B przeznaczone na sale lekcyjne, C — salę gimnastyczną i D — 

stołówka, pomieszczenia administracyjne i cały system ogrzewania. Remontu w tak dużym 
zakresie, jakim jest termomodernizacja, nie da się przeprowadzić w okresie krótszym niż rok, 
co oznacza, że każdy termin rozpoczęcia prac nie byłby dobry. Nie można wyłączyć nauki 

w tej szkole, przenieść kilkuset uczniów do innej placówki oświatowej, natomiast można zrobić 
wszystko, by remont odbywał się z jak najmniejszym negatywnym skutkiem dla uczniów. 
Wszystkie prace remontowe są prowadzone pod nadzorem gminy. Burmistrz podkreślił, że 

osobiście udał się do szkoły, sprawdził panujące warunki i nie stwierdził, by działo się tam coś 
złego, by dzieci były zmarznięte, a wręcz odwrotnie - zauważył, że co niektórzy uczniowie 
przebywali w szkole w koszulkach na krótki rękaw. Jeśli nie uda się przywrócić na czas 

ogrzewania centralnego, wówczas zostanie rozważona kwestia przejścia na naukę zdalną. 

O godz. 17:22 w związku z chwilową nieobecnością przewodniczącego rady Szczepana 
Łąki prowadzenie obrad sesji przejęła wiceprzewodnicząca Agnieszka Wywrót. 
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O godz. 17:24 na obrady sesji powrócił przewodniczący rady Szczepan Łąka. 

Odpowiedzi udzielali komendant Straży Miejskiej w Jarosławiu Witold Ilić, dyrektor Szkoły 
Podstawowej nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza Ewa Leniar, 

Burmistrz Miasta Jarosławia Waldemar Paluch oraz przewodniczący rady Szczepan Łąka 
informując, że: 

a interwencja w sprawie psów została podjęta już w piątek, psy zostały zamknięte, 
następnie zostaną podjęte kroki w celu wyjaśnienia sytuacji z właścicielem psów, 

a prezentacja inwestycji leży w gestii burmistrza i jeśli wybrał taką formę przedstawienia 
radnym informacji w tym zakresie — nie można tego zabronić, 

a teren przy Szkole Podstawowej nr 6 stanowi własność prywatną, więc nie ma 
możliwości podjęcia jakichkolwiek działań remontowych, niemniej miasto w ostatnim 
czasie nabyło niewielką działkę przy szeregówkach, na której można będzie 
zorganizować parking — na to działanie miasto ma 2 lata, 

a projekt uchwały w sprawie ustalenia kierunków działań Burmistrza Miasta Jarosławia, 
jeśli zostanie złożony do biura rady, będzie ujęty w porządku obrad, 

a _ Gmina Miejska Jarosław podejmuje wszelkie działania, by opieka wytchnieniowa była 
realizowana. 

O godz. 16:52 obrady sesji opuściła radna Monika Więckowska. 

O godz. 17:17 obrady sesji opuściła radna Magdalena Cisek-Skiba. 
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Ad X. Zakończenie obrad 
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Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia 

LPD R 

mgr Szczepan Łąka 

Nikt z radnych nie zgłosił pisemnego wystąpienia w trybie $77 ust.6 Statutu Gminy 
Miejskiej Jarosław. 

Protokół sporządziły: 

Barbara Brzezińska 

podinspektor Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego 

Marta Maziarka 

inspekt działu Organizacyjno-Administracyjnego 
ł 

p 
Beata Piskorz / ) 

inspekiog Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego 
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